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ZAPISNIK
S 26. SJEDNICE OPEINSKOG !'IJEEA OPEINE FUZINE ODRZANE U VIJECNICI
OPCIIYE FUZINE DANA 5. PROSINCA 2024. GODINE S PO.ETKOM U 17:OO SATI

Nazoini:

dlanovi Opiinskog vije6a: Slavko Stardevii, Valentin Crljenko, Nata5a Marohnii
Trglavdnik, Tajana Kauzlarid Korica, Dario Colnar, Nata5a BlaZevid Stardevid, Slobodan
HuS.

Nenazodni:

dlanovi Op6inskog vije6a: Marinko Kauzlarii, Sabina Urbanc.

Ostali nazodni:
. David Bregovac, opcinski nadelnik
. Helena Pavii, Proielnica Jedinswenog upravnog odjela Opiine FuZine
. Tea Stimac, Viii savjetnik za financije
. Josipa Vlahovid, Strudni suradnik za komunalne poslove
. Maja Stardevi6, ViSa strudna suradnica za financije i druStvene djelatnosti
. Nensi Urbanc, zapisnidar
. Boro Tomi6, direktor Komunalca d.o.o., Delnice i Komunalca VIO d.o.o., Delnice
. Predstavnici medija

Predsjednik Valentin Crljenko pozdravio je sve nazodne te utvrdio da je na dana5njoj sjednici

nazodno 7 (sedam) dlanova opiinskog vijeia. Predsjednik valentin crljenko je nadalje uwrdio
da je nazoian dovoljan broj dlanova Op6inskog vijeca kako bi sve donesene odluke bile
pravovaljane i moie se nastaviti sa radom.

Predsjednik Valentin Crljenko obavijestio je prisutne da se sjednice snimaju.

Predsjednik Valentin Crljenko navodi da se krece s prihvadanjem predloZenog Zapisnika s 25.

sjednice Opdinskog vije6a Op6ine FuZine odrZane 14. studenog 2024.godine.
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Zapisnik s prethodne sjednice stavljen je na primjedbe.

Nitko nema primjedbi na zapisnik.

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predloZeni Zapisnik s 25. sjednice Opiinskog
vijeia Opcine FuZine odrZane 14. studenog 2024.godine.

S 7 (sedam) glasova ZA prihvaden je Zapisnik s 25. sjednice Opcinskog vijeda Opcine
FuZine.

Za vijeenidka pitanja prijavili su se:

Predsjednik Valentin Crljenko ustanovio je da je naknadno zaprimljena toika za dopunu
dnevnog reda na nadin da se kao prva todka umjesto vijecnidkih pitanja, uvrsti totka:

,,Odluka o dovanju suglasnosti na statusnu promjenu pripajonjo trgovaikog druino
Komtmoloc- vodoopshrba i odvodnja d.o.o., Delnice tgovaikom dru1tvu KD Vodovod i
kanalizacija d.o.o., Rijeka kao druitvu preuzimateuu"

Predsjednik Valentin Crljenko proCitao je dnevni red s dopunom i otvorio raspravu.

Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje Prijedlog Dopune Dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko utvrduje daje jednoglasno prihvaien sljedeii

DNEVNI RED
l. Odluka o davanju suglasnosti na statusnu promjenu pripajanja trgovadkog druswa

Komunalac- vodoopskrba i odvodnja d.o.o., Delnice trgovadkom druitvu KD Vodovod i
kanalizacija d.o.o., Rijeka kao dru5tvu preuzimatelju

2. Vijeinidka pitanja
3. Prijedlog Odluke o op6inskim porezima Op6ine FuZine
4. Prijedlog Odluke o visini pauSalnog poreza po krevetu smje5tajnoj jedinici u kampu i

smjeStajnoj jedinici u objektu za robinzonski smje5taj na podrudju op6ine FuZine

5. Prijedlog Plana Proraduna Opiine FuZine za 2025. godinu s projekcijama n 2026. i 2027.
godinu

6. Prijedlog Odluke o izvr5avanju Proraduna Opdine FuZine
7. Prijedlog Programa odrZavanja komunalne infrastrukture na podrudju Op6ine FuZine za

2025. godinu
8. Prijedlog Programa gradenja komunalne infrastrukture na podrudju Opcine FuZine za 2025.

godinu
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l. Nata5a BIaZevi6 Stardevii - dva (2) pitanja,
2. NataSa Marohni6 Trglavinik - dva (2) pitanja,

3. Tajana Kauzlari6 Korica - dva (2) pitanja.
4. Slobodan HuS - dva (2) pitanja.



9. Prijedlog Programa utro5ka sredstava Sumskog doprino sa za 2025. godinu
10. Prijedlog Programa javnih potreba u pred5kolskom i Skolskom odgoju iobrazovanju Opcine

FuZine za 2025. godinu
I l. Prijedlog Socijalnog programa Op6ine FtZine za 2025. godinu
12. Prijedlog Programajavnih potreba Op6ine FuZine u sportu za 2025. godinu
13. Prijedlog Programajavnih potreba Opiine FuZine u kulturi za 2025. godinu
14. Prijedlog Programa koriStenja sredstava ostvarenih od zakupa poljoprivrednog zemlji5ta u

vlasniStvu Republike Hrvatske u 2025. godini
15. Prijedlog Programa koriStenja sredstava naknade za promjenu namjene poljoprivrednog

zemljiSta na podrudju Op6ine Fu2ine u 2025. godini
16. Prijedlog Odluke o rasporedivanju sredstava za redovito financiranje politidkih stranaka

zastupljenih u Opiinskom vijeiu Opiine FuZine za 2025. godinu
17. Prijedlog Odluke o mjerilima za naplatu usluga Djedjeg vrtiia,,SnjeZna pahulja"
18. Prijedlog Odluke o prijedlogu osoba za imenovanje mrtvozornika
19. Civilna zaStita:

- Prijedlog Analize stanja sustava Civilne za5tite na podrudju Opcine Fuiine za 2024.
godinu

- Prijedlog Godi5njeg plana razvoja sustava civilne zaStite na podrudju Opiine FuZine za
2025. godinu s financijskim udincima za trogodi5nje razdoblje

Ad t.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na

statusnu promjenu pripajanja trgovadkog druStva Komunalac- vodoopskrba i odvodnja d.o.o.,

Delnice trgovadkom dru5tvu KD Vodovod i kanalizacija d.o.o., Rijeka kao druStvu
preuzimatelju.
Boro Tomii obrazloZio je prvu todku dnevnog reda.

Za raspravu su sejavili Nata5a BlaZevi6 Stardevii i Valentin Crljenko, a odgovore na pitanje dali
su Boro Tomi6 i David Bregovac.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu o prvoj todci dnevnog reda i daje na glasovanje
donoSenje prve todke dnevnog reda.

Sa 6 (Sest) glasa ZA (Slavko Stardevii. Valentin Crljenko, Tajana Kauzlarii Korica, Slobodan
Hu5, NataSa Marohnii Trglavdnik, Dario Colnar) i I (edan) glas SUZDRZAN (Nata5a Bla2evi6
Stardevii) donosi se:

Odluka o davanju suglasnosti na statusnu promjenu pripajanja trgovaikog druStva
Komunalac- vodoopskrba i odvodnja d.o.o., Delnice trgovaikom druStvu KD Vodovod i

kanalizacija d.o.o., Rijeka kao druStvu preuzimatelju

Predsjednik Valentin Crljenko zahvaljuje direktoru Komunalca d.o.o., Delnice i Komunalca VIO
d.o.o., Delnice Bori Tomidu na dolasku.
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U l7:30 sati, Boro Tomid pozdravlja sve prisutne i napu5ta sjednicu



Ad 2,: VijecniEka pitanja
Slijedom prijave predsjednik Valentin Crljenko poziva vije6nike da upute vijecnidka pitanja.

l. NataSa Blaievid StarEevid - Prvo pitanje se odnosi na Zupanijsku cestu Vrata - FuZine
na predjelu Jama, gdje je ona stijena. Mistim da su prije nekoliko godina Vratarci
potpisivali Peticiju ili su slali neki zahtjev jer je tamo stvamo usko grlo. Imate [i
informaciju ho6e li se u skorije vrijeme tamo neito raditi, jer je narodito zimi nezgodno
prolaziti onuda, kada idu kamioni, osobni automobile, a kamoli neka veia vozila?

David Bregovac: Hvala na pitanju. Vratarci su prije dvije/tri godine na moju inicijativu,
poslali Zupanijskoj upravi za ceste peticiju, koju je na kraju Zupanijska uprava za ceste
prihvatila i napravila Projeh. Projekt je gotov s time da nam se u taj projekt ukljudila i

HZ Infrastmktura d.o.o., Zagreb. Oni su traZili posebne uvjete kako bi zastitili prugu. Ti
uvjeti su uvrSteni u Projekt i u dogovoru s Hrvatskim cestama d.o.o., Zagreb u toku
izgradnje Obilaznice, prolirit 6e se i dionica u predjelu podrudja Jama. Obilaznica nema
smisla ukoliko taj dio ne bude rijeSen. Sve je koliko znam spremno i predano Hrvatskim
cestama d.o.o., Zagreb. lmali smo sastanak s direktorom HZ Infrastrukture d.o.o., Zagreb.
To je odobreno, realizirano i dekamo da kenu radovi.

Helena Pavi6: Hrvatske ceste provele su postupak Javne nabave za izvodenje, pa je
Odluka poni5tena jer nije bilo izvodada i ponovno pokecu Javnu nabaw za traZenje
izvodada za taj dio, jer to nije bilo ukljudeno u radove za Obilaznicu, a dio destice na
kojem bi trebalo pro5iriti cestu je u vlasni3tvu Hrvatskih Leljeznica i zbog toga su iz
Hrvatskih Leljeznica traZili posebne uvjete te smo morali izmijeniti Projekt Zupanijske
uprave za ceste. iekamo da Hrvatske ceste provedu nabavu i izaberu izvodada.

Drugo pitanje:
Nata5a Blaievid StarEevid: Drugo pitanje vezano je uz Prostomi Plan. Prije nekoliko
dana odrZalo se Javno izlaganje. Koja je daljnja procedura? Imate li neku procjenu kada

bi to trebalo zavrSiti i dodi na izglasavanje?

Helena Pavii zamolila je za rijed.

Helena Pavi6: Jedinsweni upravni odjel je nositelj izrade Prostomog plana pa sam zato
traiila rijed. Danas je zadnji dan za primanje prigovora, mi5ljenja i prijedloga. Nakon
isteka roka obradivat ie se prijedlozi i miSljenja koja su do5la u ponovnoj raspravi. Nema
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Valentin Crljenko: Osnova da bi se to desilo bila je prekategorizacija Zupanijske ceste u

dr2avnu cestu. To se odnosi na dionicu od dvora Vrata pa do Jame i po Obilaznici koja ie
se graditi. Ministar je prekategorizirao tu cestu da bi Hrvatske ceste mogle financirati taj
dio. Obilaznica se financira u sektoru graclenja Hrvatskih cesta, a ovaj drugi dio Hrvatske
ceste rade kao izvanredno odrZavanje. Ta dva Projekta nemaju veze, ali osnov je bio
pretvaranje Zupanijske ceste u drZavnu da bi se to moglo odraditi i financirati od strane

driave.

Predsjednik Valentin Crljenko daje rijed Heleni Pavii.



kajnjeg roka tj. roka u kojem smo obvezri to raditi. Sve ovisi o broju dobivenih
prigovora i mi5ljenja i vremena u kojem to Zavod za prostomo uredenje kao izradivad
plana obradi. Ako bude potrebno moZe se iii u ponovnu Javnu raspravu. To je zakonska
mogu6nost. Ako dode do izmjena po tim prigovorima koji su sada dani. Kada se provede
rasprava ide lzvje5ie s javne rasprave te prijedlog konadnog Plana na Opiinsko vijeie
koje je prvotno planirano za 19.12.2024. godine. Opcinsko vijeie donosi Prostomi Plan s

obzirom na trenutno stanje izgledno je da 6e se iii u ponovnu raspraw. To znadi da
postupak nede biti gotov u ovoj godini.

2. Nata5a Marohnid TrglavEnik: Prvo pitanje upu6ujem Nadelniku. Vei drugi ili tre6i puta
postavljam isto pitanje i nadam se da ne6u dobiti jednake odgovore. Dana 23. i

24.11.2024. godine (subota i nedjelja) od veCernjih sati pa cijelu nedjelju ulice od Dr.
Franje Radkog do Jame bile su bez rasvjete. Naia stanovnica kontaktirala me i obavjestila
da kada se upalio fotopoint i neke lampice na jezeru da je pored njene kude u Vrelskoj
ulici nekoliko lampi ostalo bez rasvjete. Vrlo desto nam se ti problemi de5avaju. lmamo
novu rasvjetu i nije mi jasno Sto se dogada. Imate li Vi informaciju zaSto se to toliko
desto, gotovo na mjeseinoj bazi dogacla?

Drugo pitanje:
Nata5a Marohnid Trglavinik: Drugo pitanje upuiujem Prodelnici. Nakon Javne

rasprave za Prostomi Plan javila mi se gospoda koja kaZe daje uputila e-mailom prigovor
u osmom mjesecu prema Opdini FuZine. Dobila je povratnu informaciju da je prigovor
zaprimljen i dekalaje odgovor. Odgovor nije dobila. Na ponovnoj Javnoj raspravi vidjela
je da njena destica nije u5la u gradevinsko podrudje i Zeljela je informaciju. Kontaktirala
je Zupaniju, a oni su joj odgovorili da njen prigovor nije doSao do Zupanije. Da li ste

upoznati s tom situacijom i ako jeste kolika je vjerojatnost da joi postoji ljudi diji
prigovori nisu dospjeli do Zupanije?

5

David Bregovac: Hvala na pitanju. Ne bi se sloZio s Vama da se to toliko desto dogada.

U Ulici Dr. Franje Radkog prema Mostiiima cijeli niz ostao je bez javne rasvjete. To
nema veze s naSom javnom rasvjetom, vei s osiguradem koji se nalazi unutar HEP-ovog
ormariia. Samo HEP moZe promijeniti taj osigurad. Mi kao koncesionari moramo zvati
broj 0800 9000, dekati pet dana da nam sejavi HEP da bi promijenili osigurad. Mislim da
smo prije tjedan dana poslali dopis direktoru Elektroprimorja Vitomiru Komenu, gdje ih
ponovno molimo da nam dostave kljudeve kako bi naS koncesionar mogao reagirati na
vrijeme. Kada cijeli niz lampi ne svijetli znadi da je osigurai unutar kutije HEP-a pao

dolje, jer od samog ledoloma nisu rje5ene instalacije koje su bile od HEP-a. Rijed je o
ogromnom ulaganju koje HEP ne Zeli, a Opdina ne moZe rjeSavati. Moramo prona6i

nadin kako da to rije5imo. Najjednostavnij i nadin bio bi da dobijemo kljud ina5
koncesionar time upravlja.
Yemo za Ulicu Vrelsku nije rijed o lampama nego o infiastrukturi. Koliko znam sve radi,
par lampi je na servisu no te lampe su na par pozicija i to ne smeta da bi rasvjeta
normalno radila. Za vrijeme obilnih ki5a nije bilo rasvjete u ulici od Mostiia prema

Vratima i na Pirovi5tu u Lidu zbog osigurada.



Helena Pavid: Upomata sam s time, jer se to dogodilo na samoj Javnoj raspravi.
S obzirom na to da smo primili jako velik broj prigovora, neki prigovori dolazili su i
zemaljskom po5tom i elektronidkom po5tom- dvostruko, neki od istih ljudi, a to je sludaj
te gospode i zemaljskom poStom i elektronidkom, nisu do5li do Zavoda za prostomo
uredenje. Bilo je nekih osamdeset prigovora. To je ujedno jedan od razloga da idemo u
ponovnu raspravu, jer su iz Zavoda za prostomo uredenje rekli da nema razloga da se tom
prigovoru ne udovolji. Gospoda nije o5teiena, a drugih prigovora nemajer smo povodom
toga ponovno utvrdili sve Sto je pristizalo. Gre5ka je u tome Sto su ljudi dva puta
dostavljali prigovore na sve mogude nadine i onda se desilo da jedan prigovor nije
urudZbiran.

Nata5a Marohnid TrglavCnik: Dakle napravili ste analizu i provjerili sve.

Helena Pavid: Da.

Drugo pitanje:
Tajana Kauzlarid Korica: Koliki je onda bio ukupan tro5ak automobila koji se kupio
nedavno?

Helena Pavid: Tro5ak automobila je bio 25.000,00 eura bez PDV-4 s time da je to stavka

- leasing koji se smatra najmom i kojaje bila u Proradunu.

4. Slobodan Hu5: Slopili smo koncesiju dimnjadarskih usluga na naSem podrudju, negdje u

detvrtom mjesecu ove godine. Nisam bio na sjednici Opcinskog vijeda kada se ta Odluka
donosila. Puno stanovnika reklo je da nisu vidjeli dimnjadara. Iz iskustva mogu reii da
dimnjadar niti je bio, niti je ostavio neku poruku. Sam sam vei nekoliko puta distio
dimnjak. iuo sam da je dimnjadar u nekim sandudi6ima pustio brojeve i da se mora
skupiti odredeni broj poziva da bi oni do5li i distili dimnjake ovdje. Te dimnjadarske
usluge poskupile su sa 13,00 eura na 25,00 eura po diSienju dimnjaka. Vidio sam da je
kada se provodio Natjedaj bio objavljen u Elektronidkom oglasniku Narodnih novina, a
javio se samo jedan koncesionar. Nije bilo moguinosti odabira. Neki koncesionari nisu
niti znali daje to bilo objavljeno na tim stranicama. Sta ie biti s tim koncesionarom'

- Helena Pavi6: Prema Zakonu o koncesijama imamo zakonsku obvezu provesti postupak

davanja koncesije za dimnjadarske usluge putem Elektronidkog oglasnika Javne nabave.

To je najjavniji i najtransparentnij i oglasnik Narodnih novina, putem njega se provodi
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3. Tajana Kauzlarid Korica: Danas ste prilikom izlaganja direktora Komunalca Delnice
rekli da Vi moZete do nekog imosa i neke odluke donositi sami. Koliki je cenzus po
pojedinadnoj stavci koju Nadelnik moZe samostalno odluditi?

Helena Pavid: 0,5% prihoda bez rashoda u proSloj godini, zakonski i po Statutu. To je
trenutno otprilike I 1.000,00 eura, s time da, ako je ne5to u Proradunu kojeg je donijelo
Opcinsko vijeie, Nadelnik je na temelju Proraduna ovla5ten sklopiti ugovor. Ako postoji
stavka u Proradunu za Javnu nabaw, a do<le ponuda koja je veia od te stavke Nadelnik
mora iii ponovno pred Op6insko vijede da bi Opiinsko vijeie donijelo Odluku za taj
iznos.



Javna nabava, dostupan je svim pravnim subjektima na podrudju Europske unije.
Zakonski smo to objavili kroz Elektronidki oglasnik Javne nabave, postavili uvjete, javio
se jedan ponuditelj koji je imao valjanu dokumentaciju. Mi moramo imati koncesionara.
Koncesionar koji je bio prije nije se javio, znao je da mu istide koncesija i da idemo u
ponovnu objavu. Mi ne moZemo utjecati na stanje trZi5ta, cijena je takva kakva je.
Ako postoje neki problemi, mi pratimo Ugovor i imamo izvjeSie po Ugovoru. Nama se

nitko od mjeStana nije obratio. Ako Vi ili netko od mje5tana znate za probleme s

dimnjadarom uputite prigovor komunalnom redaru, pa ,temo zxraiiti od koncesionara
odgovor za5to ne postupaju po Ugovoru, a oni su duini dva puta godiSnje obi6i Opiinu.
Ako nemamo saznanja s terena ne moZemo znati za te probleme.

Slobodan HuS: Dobro je da ljudi duju i da maju kako mogu ostvariti pravo da im se

oiisti dimnjak.

Josipa Vlahovid zamolila je za rijed.

Predsjednik Valentin Crljenko daje rijed Josipi Vlahovid.

Josipa Vlahovid: Koncesionari su molili ako je ikako mogu6e da ih se zove u
popodnevnim satima, jer u jutamjim satima rade na kovu i te5ko ih je dobiti. Komunalni
redar je zvao da do<lu jednoj gospodi i odazvali su se.

Slobodan HuS: Htio bi da se to objavi putem medija da ljudi putem medija duju da je to
tako.

Drugo pitanje:
Slobodan Hu5: To pitanje sam vei postavljao. Sta se radi na Slemenu? Podelo se sa

nekim veiim iskopima i radovima, da li se uop6e zna tko to radi i Sta radi? Prvi puta ste

rekli da vam se nitko nije javio i da ne znate.

Josipa Vlahovid: Radi se o privatnom investitoru. Kroz sustav e-dozvola pribavlja
dokumentaciju iza sada radi pripremu. Kada dobije gradevinsku dozvolu moZe dalje
nastaviti s radovima. Komunalni redar gaje kontaktirao.

Slobodan HuS: Sta se radi?

Josipa VIahovid: Radi se stambeni objekt - obiteljska ku6a.

Predsjednik Valentin Crljenko zahvalio je vijeinicima na postavljenim pitanjima, a Nadelniku i
Jedinstvenom upravnom odjelu zahvaljuje na danim odgovorima.

Ad 3.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o opcinskim porezima

Opcine FuZine.
Tea Stimac obrazloZilaje treiu todku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.
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Za raspravu se javila Nata5a Marohni6 Trglavdnik, a odgovore na pitanja dali su Helena Pavi6 i
David Bregovac.

Dario Colnar navodi da zbog udestalih prozivanja Nadelnika njega i kolegice Sabine Urbanc
kako su u sukobu interesa prilikom glasanja za odluke o porezima, a do danas nisu dobili
nikakav pismeni odgovor osim subjektivnog mi5ljenja nadelnika da su u sukobu interesa, a

pravnog stajali5ta nikakvog nije bilo izuzima se iz glasanja za todke 3 i4 Dnevnog reda.

Helena Pavii zamolila je za rijed da imese pravno stajaliSte

Predsjednik Valentin Crljenko daje rijed Heleni Pavii.
Helena Pavii: Pravno stajali5te ne daje Prodelnik po ovom pitanju. Dobili ste odgovor. Op6insko
vijeie je donijelo Etidki kodeks. Na temelju Etidkog kodeksa imate Povjerenstvo koje odluduje o
sukobu interesa.

Nataia Marohni6 Trglavdnik na temelju ilanka 5 l. Poslovnika Opiinskog vijeda Opiine FuZine
(SluZbene novine Opiine FuZine broj 06121) leli podnijeti usmeni Amandman.

Predsjednik Valentin Crljenko traZi oditovanje Nadelnika o predloZenom Amandmanu.

Predlagatelj aku, Op6inski nadelnik David Bregovac. nije suglasan s podnoSenjem Amandmana.

Na temelju dlanka 51. Poslovnika Op6inskog vijeia Op6ine FuZine (SluZbene novine Opcine
FuZine broj 06/21) Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje moguinost usmenog
podno5enja amandmana NataSe Marohnii Trglavdnik.

S 4 (ietiri) glasa ZA (Natasa BlaZevid Stardevii, Slobodan Hus, Nata5a Marohnii Trglavinik,
Tajna Kauzlarii Korica), I (JEDAN) glas PROTIV (Valentin Crljenko) i I (JEDAN) glas
SUZDRZAN (Slavko Stardevii) prihvaia se mogu6nost usmenog podno5enja amandmana
Nata5e Marohni6 Trglavdnik.

Nata5a Marohnii Trglavdnik na temelju dlanka 5 l. Poslovnika Opiinskog vije6a Op6ine Fu2ine
(SluZbene novine Op6ine FuZine broj 06/21 ) podnosi sljedeii usmeni Amandman.

Amandman glasi:

Predlaie se da u prijedlogu Odluke o opiinskim porezima Optine Fdine

tlanah 4. koji glasi:
Porez na kute za odmor plata se u iznosu od 5,00 eura po jednom kvadralnom metru korisne
povriine hute za odmor na cijelom podrucju opiine Fuiine.

Predlaiem do glasi:
Porez na kute za odmor plata se u iznosu od 4,00 eura po jednom kvadratrnm metru korisne
povrSine kute za odmor na cijelom podruiju optine FuZine.
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Predsjednik Valentin Crljenko daje rijed NataSi Marohnii TrglavCnik.



Predsjednik Valentin Crljenko otvzra raspravu.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspraw i daje na glasovanje predloZeni Amandman.

S 4 (Eetiri) glasa ZA (Nata5a Blaievii Stardevii, Slobodan HuS, Nata5a Marohnii Trglavdnik,
Tajna Ka,,.zlarii Korica) i 2 (DVA) glasa SUZDRZAN (Slavko Stardevi6, Valentin Crljenko)
PRIHVACA SE:

Ad 4.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o visini pauSalnog poreza

po kevetu smje5tajnoj jedinici u kampu i smje5tajnoj jedinici u objektu za robinzonski smjeStaj

na podrudju opcine FuZine.

Tea Stimac obrazloZilaje detvrtu todku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.
Za raspravu se javila Nata5a Marohnii Trglavdnik, Nataia Bla2evii Stardevi6, Tajana Kauzlari6
Koricq a odgovore na pitanja dalaje Helena Pavii.

Nata5a Marohnii Trglavdnik na temelju dlanka 51. Poslovnika Opiinskog vijeia Opiine FuZine

(SluZbene novine Opiine FuZine broj 06121) ileli podnijeti usmeni Amandman.

Amandman bi glasio:

,,Visina pau5alnog poreza po lcevetu za ve6a naselja FuZine, Vrata i Lid iznosila bi 50,00 eura, a

za manja naselja Benkovac FuZinski, Slavica i Belo Selo 40,00 eura'"

Predsjednik Valentin Crljenko traZi oditovanje Nadelnika o predloZenom Amandmanu.

Predlagatelj akta, Opdinski nadelnik David Bregovac, nije suglasan s podnosenjem Amandmana.

Natasa BlaZevii Stardevii na temelju dlanka 51. Poslovnika opdinskog vijeia op6ine FuZine

(SluZbene novine Op6ine FuZine broj 06121) takoder leli podnijeti usmeni Amandman.
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Nata5a Marohnii Trglavdnik obrazlaie Amandman na prijedlog Odluke o opiinskim porezima
Opcine Fu2ine.

Amandman na prijedlog Odluke o opdinskim porezima Opcine FuZine

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donosenje Odluke o
op6inskim porezima Op6ine FuZine s predloZenim Amandmanom.

S 5 (pet) glasova ZA (Nata5a Blaievii Stardevii, Slobodan HuS, Nata5-a Marohnii Trglavdnik,
Tajna Kaullarii Korica, Valentin Crljenko) i I (jedan) glas SUZDRZAN (Slavko Starievii)
donosi se:

Odluka o opcinskim porezima Opdine Fuiine



Amandman bi glasio:

,,Visina pau5alnog porcza po kevetu za naselje FuZine iznosila bi 50,00 eur4. a za sva ostala
naselja Vrata, Lid, Benkovac FuZinski, Slavica i Belo Selo 30,00 eura."

Predsjednik Valentin Crljenko traZi oditovanje Nadelnika o predloZenom Amandmanu

Predlagatelj akta, Op6inski nadelnik David Bregovac, nije suglasan s podno5enjem Amandmana.

Nataia Marohnii Trglavdnik zamolila je za rijed.

Predsjednik Valentin Crljenko daje rijed Nataii Marohnid Trglavdnik.

Nata5a Marohni6 Trglavdnik povlaii prijedlog Amandmana i slaZe se s podno5enjem usmenog
Amandmana Nataie BlaZevii Stardevi6.

Na temelju dlanka 51. Poslovnika Op6inskog vijeia Opiine FuZine (SluZbene novine Opiine
FuZine broj 06/21) Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje moguinost usmenog
podno5enja amandmana Nataie B laZevi6 Stardevii.

S 4 (Ietiri) glasa ZA (Nata5a BlaZevid Stardevii, Slobodan Hus, NataSa Marohnii Trglavdnik,
Tajna Kauzlarid Korica) ii 2 (DVA) glasa SUZDRZAN (Slavko Stardevii, Valentin Crljenko)
prihvada se mogu6nost usmenog podno5enja amandmana Natase BlaZevi6 Stardevii.

NataSa BlaZevii Stardevi6 na temelju dlanka 51. Poslovnika Opdinskog vijeia Op6ine FuZine

(SluZbene novine Opiine FuZine broj 06/21 ) podnosi sljededi usmeni Amandman.

Amandman glosi:

PredlaZe se da se u prijedlogu Odlul<e o visini pauialnog Poreza po lcrevetu smjeitajnoj jedinici
u kampu i smjeitajnoj jedinici u objedu za robinzonski smjeitaj na podruiju optine Fuiine.

Abnak 2. koji glasi:
Visina pauialnog poreza iz ilanka I . ove Odluke za sva naselja optine FuZine iznosi 50,00 €.

Predlaiem da glasi:
Visina pauialnog poreza iz ilanka l. ove Odlukc iznosi kako slijedi:
- Naselje Fuiine - 50 eura,
- Naselja Belo Selo, Benkovac Fuiinski, Lii, Slavica i Vrata - 30 eura.

Predsjednik Valentin Crljenko daje rijed Nata5i BlaZevid Stardevii.

Nata5a Btaievi6 Stardevii obrazlaLe Amandman na prijedlog Odluke o visini pau5alnog poreza

po krevetu smjeltajnoj jedinici u kampu i smjeStajnoj jedinici u objektu za robinzonski smje5taj

na podrudju opdine FuZine.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.
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Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspraw i daje na glasovanje predloieni Amandman

S 4 (Eetiri) glasa ZA (Nata5a BlaZevii Stardevii, Slobodan Hu5, Nata5a Marohnii Trglavdnik,
Tajna Kauzlari6 Korica) i i 2 (DVA) glasa SUZDRZAN (Slavko Stardevii, Valentin Crljenko)
PRIHVACA SE:

Amandman na prijedlog Odluke o visini pau5alnog poreza po krevetu smjeStajnoj jedinici
u kampu i smjeStajnoj jedinici u objektu za robinzonski smje5taj

na podruEju opdine FuZine

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje dono5enje Odluke o visini
pauSalnog poreza po krevetu smjeStajnoj jedinici u kampu i smje5tajnoj jedinici u objektu za

robinzonski smje5taj na podrudju opiine FuZine.

Sa 6 (Sest) glasova ZA donosi se:

Odluka o visini pau5alnog poreza po krevetu smjeStajnoj jedinici u kampu i smjeitajnoj
jedinici u objektu za robinzonski smje5taj na podru6ju opdine Fuiine

Ad 5.:
Predsjednik Valentin Crljenko imosi da je primljen prijedlog Plana Proraduna Opiine FuZine za

2025. godinu s projekcijama za 2026. i 2027. godinu.

Tea Stimac obrazloZilaje petu todku dnevnog reda.

Nadelnik David Bregovac na temelju Clanka 51. Poslovnika Opdinskog vijeia Op6ine Fuiine
(SluZbene novine Opdine FuZine broj 06121) Leli predloZiti usmeni amandman na prijedlog Plana

proraduna Opiine FuZine n 2025. godinu s projekcijama za 2026. i 2027. godinu, jer kada su se

u prethodnim todkama predlagali amandmani nije predloZeno iz koje stavke Proraduna ie se

prebaciti sredstva.
Predsjednik Valentin Crljenko orvara raspravu.
Za rispratu se javila Nata5a Marohnii irglavdnik, a odgovore na pitanja dale su Tea Stimac i

Maja Stardevii, Helena Pavii i David Bregovac.

Natak Marohni6 Trglavdnik na temelju dlanka 51. Poslovnika Opdinskog vijeia Opdine FuZine

(SluZbene novine Opiine FuZine broj 06121) leli podnijeti tri usmena Amandmana.

Amandman I. glasio bi:
,,S konta aktivnosti Opiinskog vijeia pod nazivom opii rashodi uzima se iznos od 5.000,00 eura

i ta sredstva podijeliti 6e se umirovljenicima u obliku bonova koji im se inade daju, pa ie im se

povecati sredstva."

Amandman II. glasio bi:
,,lz aktivnosti Op6inskog Nadelnika prebaciti ie se imos od 8.000,00 eura na konto Osnovne

Skole Ivanke Trohar FuZine, na stavku koja se vei podosta vremena nije dizala pa je iznosila
2.600,00 eura."
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U raspravu su se ponovno ukljudili Maja Stardevii, Tea Stimac, Helena PaviC, Valentin Crljenko
i David Bregovac.

Amandman lll. glasio bi:
,,lz materijalnih sredstava Jedinswenog upravnog odjela sredstava uzelo bi se 20.000,00 eura i
raspodijelilo mikopoduzetnicima."

Natala Marohni6 Trglavdnik nakon rasprave odustaje od podnoSenja svih usmenih amandmana.

U daljnjoj raspravi sudjelovali su Nata5a Blaievid Startevid, Slobodan HuS i Nata5a Marohnii
TrglavEnik a odgovore na pitanja dali su Tea Stimac i David Bregovac.

Tea Stimac obrazlaLe prijedlog
Obzirom da visina pau5alnog poreza ne6e biti 50,00 eura za cijelo podrudje, nego 50,00 eura za

naselje FuZine i 30,00 eura za naselja Belo Selo, Benkovac FuZinski, Lid, Slavica i Vrata, te da

se porez na kuie za odmor smanjuje na 4,00 eura procjena je da 6e se op6i prihodi i primici
Opcine FuZine smanjiti za 28.730,00 eura te se predlaZe da obzirom da se iz op6ih prihoda i
primitaka pokiva sufinanciranje prikljudaka ljudima na kanalizaciju 15.000,00 eura, da se

smanji logopedska terapija za djecu op6ine FuZine n 7 .200,00 eura (u stavci Proraduna imali bi
sredstava samo za Sest mjeseci) da se smanj i sufinanciranje smjeStaja udenika i studenata u dom
za 1.500,00 eura te stavka stipendije za 3.000,00 eura to bi ukupno bilo tih 28.730,00 eura.

Tea Stimac navodi da se izrnijeniti mogu sve stavke koje se financiraju iz opcih prihoda i
primitaka.

U l8:50 sati, Nata5a Marohnii Trglavdnik nakon rasprave napuSta sjednicu.

Predsjednik Valentin Crljenko predlaZe stanku od 5 minuta.

U l9:06 h, nakon proteka vremena za stanku, nastavlja se sa sjednicom.

Natasa BlaZevii Stardevii predlaZe da se manjak proradunskih sredstava ravnomjemo rasporedi

ravnomjemim postotkom oduzimanja po svakom korisniku sredstava iz opiih primitaka i

prihoda.

Nadelnik David Bregovac slaie se i prihvaia prijedlog vijecnice Nata5e BlaZevi6 Stardevi6 i
povladi svoj prijedlog Amandmana.

Helena Pavii istide da se javlja problem jer Opiinsko vijeie mora donijeti Programe. Ako mi

ovako pauSalno kaZemo proporcionalno se skida, na koji nadin donosimo Odluke o Progtamima?
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Nataia Marohnii Trglavdnik navodi kao bi glasio treci usmeni amandman.

Nadelnik David Bregovac odituje se o prijedlogu usmenog amandmana na prijedlog Plana

Proraduna Op6ine FuZine 2a2025. godinu s projekcijatna 2a2026. i 2027. godinu.

Predsjednik Valentin Crljenko daje rijed Tei Stimac.



Zato i ide Amandman da se njime definira Sto, gdje i kako se skida s tog hogramq ovo ovako
nije ispravno donoSenje Odluke.

Predsjednik Valentin Crljenko pita da li je pametnije da se donese Proradun bez Amandmana pa

da se onda ide na Rebalans kada se to uskladi.

Helena Pavi6 navodi daje to ispravniji nadin.

Predsjednik Valentin Crljenko navodi da je Nadelnik povukao Amandman i da se prijedlog
Proraduna Opcine FuZine za 2025. godinu s projekcijama zz 2026. i 2027. godinu daje na

glasanje u izvomom obliku.

Predsjednik Valentin Crljenko zawara raspravu i daje na glasovanje dono5enje pete todke
dnevnog reda.

Sa 6 (Sest) glasova ZA donosi se:

Proradun Op6ine FuZine za 2025. godinu s projekcijama za 2026. i 2027. godinu

Ad 6.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o izvr5avanju Proraduna
Opcine FuZine.
Tea Stimac obrazloZilaje Sestu toCku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donolenje Seste totke
dnevnog reda.

Sa 6 (Sest) glasova ZA donosi se:

Odluka o izvrSavanju Proraluna Opcine Fuiine

Ad 7.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Progtama odrZavanja komunalne
infrastrukture na podrudju Op6ine FuZine za 2025. godinu.
Josipa Vlahovii obrazloZilaje sedmu todku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donoSenje sedme todke

dnevnog reda.

Sa 6 (Sest) glasova ZA donosi se:

Program odrZavanja komunalne infrastrukture na podruEju Op6ine FuIine
za 2025. godinu
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Ad 8.:
Predsjednik Valentin Crljenko imosi da je primljen prijedlog Programa gradenja komunalne
infrastrukture na podrudju Opiine FuZine za 2025. godinu.
Josipa Vlahovi6 obrazloZilaje osmu todku dnevnog reda.
Predsjednik Valentin Crljenko owara raspravu.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje dono5enje osme todke
dnevnog reda.

Sa 6 (Sest) glasova ZA donosi se:

Program gradenja komunalne infrastrukture na podruiju Opdine FuZine za 2025. godinu

Ad 9.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Programa utro5ka sredstava
Sumskog doprinosa za 2025. godinu.
Josipa Vlahovi6 obrazloZilaje devetu todku dnevnog reda.
Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspraw.
Nitko se nije javio za raspraw.
Predsjednik Valentin Crljenko zawara raspraw i daje na glasovanje donosenje devete toike
dnevnog reda.

Sa 6 (Sest) glasova ZA donosi se:

Program utro5ka sredstava Sumskog doprinosa za 2025. godinu

Ad 10.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Programa javnih potreba u

pred5kolskom i Skolskom odgoju i obrazovanju Opiine FuZine za 2025. godinu.

Maja Stardevii obrazloZilaje desetu todku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspraw.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zawara raspravu i daje na glasovanje dono5enje desete toike
dnevnog reda.

Program javnih potreba u predSkolskom i Skolskom odgoju i obrazovanju Op6ine Fuiine
za 2025. godinu
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Sa 6 (Sest) glasova ZA donosi se:



Ad 11.:
Predsjednik Valentin Crljenko imosi da je primljen prijedlog Socijalnog programa Op6ine
FuZine za 2025. godinu.
Maja Stardevii obrazloZila je jedanaestu todku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspraw i daje na glasovanje donoienje jedanaeste todke

dnevnog reda.

Sa 6 (5est) glasova ZA donosi se:

Socijalni programa Opdine Fuiine za 2025. godinu
Ad I2.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen Programa javnih potreba Opiine FuZine u

sportu za 2025. godinu.
Maja Stardevi obrazloZilaje dvanaestu todku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donoienje dvanaeste todke

dnevnog reda.

Sa 6 (Sest) glasova ZA donosi se:

Program javnih potreba Opdine FuZine u sportu za 2025. godinu
Ad 13.:
Predsjednik Valentin Crljenko imosi da je primljen prijedlog Programa javnih potreba Opiine
FuZine u kulturi za 2025. godinu.

Maja Stardevii obrazloZilaje trinaestu todku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko owara raspra\u.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donoSenje trinaeste todke

dnevnog reda.

Sa 6 (3est) glasova ZA donosi se:

Program javnih potreba Opdine FuZine u kulturi za 2025. godinu

Ad 14.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Programa kori5tenja sredstava

ostvarenih od zakupa poljoprivrednog zemljista u vlasnisWu Republike Hrvatske u 2025. godini.

Josipa Vlahovid obrazloZilaje detmaestu todku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.

Nitko se nijejavio za raspravu.
predsjednii Valentin Crljenko atvara raspravu i daje na glasovanje dono5enje detmaeste toike
dnevnog reda.

Sa 6 (Sest) glasova ZA donosi se:

Program kori5tenja sredstava ostvarenih od zakupa poljoprivrednog zemlji5ta u vlasniltvu
Republike Ilrvatske u 2025. godini

l5



Ad 15.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Programa kori5tenja sredstava
naknade za promjenu namjene poljoprivrednog zemljiSta na podrudju Op6ine FuZine u 2025.
godini.
Josipa Vlahovii obrazloLila je petnaestu todku dnevnog reda.
Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.
Nitko se nijejavio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donoienje petnaeste toake
dnevnog reda.

Sa 6 (Sest) glasova ZA donosi se:

Program koriStenja sredstava naknade za promjenu namjene poljoprivrednog zemlji5ta
na podruEju Opcine FuZine u 2025. godini

Ad 16.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi daje primljen prijedlog Odluke o rasporedivanju sredstava

za redovito financiranje politidkih stranaka zastupljenih u Opcinskom vijecu Op6ine Fuline za

2025. godinu.
Helena Pavii obrazloZilaje Sesnaestu todku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.
Za raspravu se javila Nata5a Bla2evii Stardevi6, a odgovore na pitanja dalaje Helena Pavii.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje dono5enje Sesnaeste todke
dnevnog reda.

Sa 6 (Sest) glasova ZA donosi se:

Odluka o rasporedivanju sredstava za redovito financiranje politiikih stranaka
zastupljenih u Opdinskom vijedu Opdine FtLine za 2025. godinu

Ad t7:
Predsjednik Valentin Crljenko imosi da je primljen prijedlog Odluke o mjerilima za naplatu

usluga Djedjeg vrtiia ,,SnjeZna pahulja".
Tea Stimac obrazloZilaje sedamnaestu todku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko ow,ra ftrspravu.
Za raspraw se javila Nataia Blaievid Stardevi6, a odgovore na pitanja dali su Helena Pavii i

David Bregovac.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donoSenje sedamnaeste

todke dnevnog reda.

Sa 6 (Sest) glasova ZA donosi se:

Odluka o mjerilima za naplatu usluga Djeijeg vrti6a ,,SnjeZna pahulja"
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Sa 6 (Sest) glasova ZA donosi se:

Odluka o prijedlogu osoba za imenovanje mrtvomrnika

Ad 19.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je iz podrudja civilne zaftite primljen prijedlog Analize
stanja sustava Civilne za5tite na podrudju Op6ine FuZine n 2024. godinu i prijedlog Godi5njeg
plana razvoja sustava civilne za5tite na podrudju Opiine FuZine za 2025. godinu s financijskim
udincima za trogodiSnje razdoblje.
Helena Pavii obrazloZilaje devetnaestu toiku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko owara raspravu.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje dono5enje devehaeste todke

dnevnog reda.

Sa 6 (Sest) glasova ZA donosi ser

Analiza stanja sustava Civilne za5tite na podruiju Opdine FuZine za 2024. godinu

Sa 6 (Sest) glasova ZA donosi se:

Godi5nji plan razvoja sustava civilne z-a5tite na podruiju Opdine FuZine za 2025. godinu s

fi nancijskim uiincima za trogodiSnje razdoblje

Nakon zavr5enih rasprava po todkama dnevnog reda predsjednik Valentin Crljenko se zahvalio

svima na suradnji te zakljuduje sjednicu Opcinskog vije6a Opiine FuZine u l9:35 sati.

Predsjednik, Zapiqnidar

f (t.2a ,1,'"
' Neisi [IrUanc Val n Crljenko
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Ad 18.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o prijedlogu osoba za

imenovanje mrwozornika.
Helena Pavi6 obrazloZilaje osamnaestu todku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko owara raspraw.
Nitko se nijejavio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje dono5enje osamnaeste todke

dnevnog reda,
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